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Radny Rady Miasta Wloctawek

Sz.P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wiociawek

W imieniu mieszkanc6w, zwracam sig z uprzejmq pro6bq o zabezpieczenie irodkow
finansowych w budzecie Miasta wloctawek w zo24 roku na wymianq pozostaiej starej nawierzchni
alejek na nowa znajduiqcEcych siq w Parku im. wladystawa tokietka. z uptywem czasu powstafe tam
nier5wnoici utrudniaia poruszanie sie starszym osobom oraz dzieciom. park to miejsce w kt6rym
mieszkaicy naszego miasta chqtnie spgdzaiq czas catymi rodzinami, dlatego tei prosze o pozytywne
rozpatrzenie mojej pro(by.

Z powa2aniem.
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